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PROTOKÓŁ NR XXXVII/2014 

z XXXVII sesji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim 

z dnia 30 czerwca 2014 r. 

Rozpoczęcie: 13.00     Zakończenie: 15.10 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady rozpoczęto od wysłuchania Hymnu Rzeczypospolitej Polskiej. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu otworzył obrady XXXVII sesji Rady Powiatu IV 

kadencji. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych.  (nieobecny P. 

Iwona Tyburska, P. G. Lew). Pan Przewodniczący powitał przybyłych gości (zał. Nr 1).  

- listy obecności stanowią załączniki (nr 2 do protokołu). 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o uwagi do protokołu z XXXVI sesji z 

dnia 05 czerwca 2014 r. Radni przyjęli protokół jednogłośnie. Nie zgłoszono uwag.  

Czy są uwagi do porządku? (zał. Nr 3) 

 

Pani Ewa Dąbska Starosta Nowodworski zgłosiła i przedstawiła autopoprawkę projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 r. (wprowadzono kwotę 5.000,00 zł na stypendia dla 

uczniów) 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o przegłosowanie porządku z 

wniesioną poprawką.  

Głosowano: 13 za, 2 nieobecnych 

Porządek przyjęto. 

 

3. Interpelacje i zapytania Radnych.  

Pan Józef Sarnowski radny – w roku ubiegłym Urząd Marszałkowski otrzymał 160 mln zł na projekt 

dla Żuław (melioracyjny. Prośba do Pani Starosty, aby wiedzieć jaką kwotę wydatkowano i co zrobiono 

na Żuławach i w Powiecie.  

 

Pan Marcin Głowacki, radny – w piątek odbyło się zakończenie roku szkolnego. Mamy dużo 

sukcesów w naszych szkołach, również sportowych. Pan Głowacki prosi o opracowanie i wdrożenie 

procedur dotyczących udzielania stypendiów sportowych.  

 

Pan Janusz Charliński, radny zgłosił interpelację w sprawie służby zdrowia.  
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Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady temat ten będzie jeszcze dziś poruszany. Następnie 

zgłosił postulat, czy dopracujemy się „normalnej” aparatury nagłaśniającej? W dzisiejszej technice, to 

powinno być idealnie. 

 

Pan Krzysztof Rudnicki, Przedstawiciel Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej przedstawił 

założenia projektu bezpłatnego poradnictwa prawnego dla obywateli. Przekazał na ręce pana 

Przewodniczącego materiały w formie broszury i książki. (zał. Nr 

4)
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Pytania: 

Pan Andrzej Sobociński, członek Zarządu zapytał ile to będzie powiat kosztowało? 

Pan Krzysztof Rudnicki, Przedstawiciel Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej – będzie to 

system upaństwowiony. Powiat będzie odpowiadał za wybór podmiotu. 

Pan Zbigniew Ptak Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy chodzi tylko o porady? Czy będzie 

to obligatoryjne.  

Pan Krzysztof Rudnicki, Przedstawiciel Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej – tak w każdej 

dziedzinie prawa. Są tworzone projekty w tej sprawie Będzie to obligatoryjne.  

Pani Barbara Ogrodowska Wicestarosta Nowodworski zapytała od kiedy ten obowiązek będzie 

funkcjonował? 

Pan Krzysztof Rudnicki, Przedstawiciel Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej – są 

przygotowane dwa projekty. Zależy od kiedy ustawy zostaną przyjęte.  

Pan Józef Rybicki, radny zapytał ile osób przypada na jednego prawnika w naszym kraju.  

Pan Krzysztof Rudnicki, Przedstawiciel Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej – 2-3 razy mniej 

niż na zachodzie.  

Pan Józef Rybicki, radny klany pracownicze (lekarzy, prawników) nie dopuszczają młodych ludzi do 

pracy w tych zawodach. 

Pan Krzysztof Rudnicki, Przedstawiciel Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej – zauważa się 

wzrost liczby radców prawnych. Projekty nie będą wpływały na spadek porad wśród radców prawnych, 

a nawet będzie wzrost, gdyż ludzie świadomi swoich praw, będą korzystać z drogi sądowej. To jest 

obserwowane i zostało zbadane.  

 

4. Przygotowanie służb, inspekcji, straży oraz służb medycznych działających na terenie 

Powiatu Nowodworskiego do sezonu letniego. (zał. Nr 5) 

I. Krzysztof Ostasz Komendant Powiatowej Straży Pożarnej w Nowym Dworze Gdańskim 

przedstawia krótką informację.  

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady zapytał, kto jest dysponentem wyjazdów straży? 

Krzysztof Ostasz Komendant Powiatowej Straży Pożarnej w Nowym Dworze Gdańskim 

Komenda Powiatowa w Nowym Dworze Gdańskim, współpraca z OSP i innymi służbami. W sprawie 

powiadamiania. Lepiej wybierać telefon 998, gdyż przy 112 jest dłuższa droga powiadamiania.  

 

II. Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady prosi o pytania do Komendanta Policji.  

Wacław Łokuciewski Komendant Powiatowy Policji w Nowym Dworze Gdańskim przedstawia 

krótką informację.  

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady jak monitoring wpływa na bezpieczeństwo? 

 

Wacław Łokuciewski Komendant Powiatowy Policji w Nowym Dworze Gdańskim jest bardzo 

pomocny, Policja ma ogląd na to co się dzieje. Monitoring jest także w Stegnie, jednak o mniejszym 

zasięgu.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu wnosi aby poczynić wspólne starania z 

samorządami powiatu, celem uruchomienia monitoringu na mostach i w „punktach węzłowych”. Jest 
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wykonywana promocja Pętli Żuław, drogami wodnymi przepływa bardzo duże jednostek, jest duży 

ruch.  

III.  Michał Szramka Nadleśnictwo Elbląg. 

Pytań nie zadano.  

 

IV. Tomasz Kriegll młodszy chorąży - Straż Graniczna w Krynicy Morskiej przedstawił informację.  

Pytań nie zadano.  

 

V. Henryk Pszczoliński Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Nowym 

Dworze Gdańskim przedstawił informację. 

Pan Stanisław Bobrowicz, radny zapytał iż w Kątach i Sztutowie brak jest wykazanych kąpielisk. 

 

Pan Stanisław Kochanowski, Wójt Gminy Sztutowo – są to punkty kąpieli, zgodnie z ustawą. 

 

VI. Pan Andrzej Sobociński, radny na Komisji bezpieczeństwa zgłaszał temat telefonu alarmowego, 

który w niektórych rejonach naszego powiatu nie działa prawidłowo. Przez co czas oczekiwania na 

karetkę znacznie się wydłuża. Pan Sulęta wysłał do nas pismo, aby wskazać kiedy to następowało, 

np. w Jazowej zgłasza się Olsztyn. Takie sytuacje miały miejsce w Kmiecinie, Jazowej. Co z tym 

zrobimy. Jesteśmy, aby to usprawnić, zgłaszać problem. Czy Pan Prezes PCZ wystosował pismo, ze 

to nie tak funkcjonuje? Będziemy to monitować. Kolejna sprawa to brak karetki na Mierzei Wiślanej, 

„mielimy to od roku, i nic z tego nie wynika”. Do Pana Przewodniczącego, może pan poprzez służby w 

Urzędzie Marszałkowskim coś w tej sprawie zaradzi? Zarzuty ludzi są do nas, do radnych. 

  

Pan Janusz Charliński, radny zapytał o karetki. Jedna z nich była współfinansowana przez 

mieszkańców. Coś w tej sprawie należy zrobić. Mieszkańcy monitują, iż one nie przyjeżdżają.  

 

Pan Stanisław Bobrowicz, radny uważa, iż radni są od tego, aby zajmować się takimi właśnie 

sprawami. Jesteśmy wybrani przez ludzi. W tej sprawie powinno być konkretne stanowisko Rady 

Powiatu. Jak się układa współpraca z innymi praktykami lekarskimi.  

 

Artur Piotrowicz Prezes Spółki Powiatowego Centrum Zdrowia  Malbork – numer alarmowy 

funkcjonuje, jednak informacja jest wydłużona. Lepiej dzwonić na dziewiątkę. Dyspozytornia znajduje 

się w Gdańsku. Teoretycznie może zdarzyć się pomyłka w topografii. W gestii powiatowego szpitala 

jest tylko wyjazd. Wyjazdy prowadzone przez PCZ są monitorowane.  

 

Pan Henryk Pszczoliński, Dyrektor PSSE przypomniał i dał pod rozwagę wyjazdy tzw. łączone.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady – obowiązują nas standardy w tym zakresie.  

 

Artur Piotrowicz Prezes Spółki Powiatowego Centrum Zdrowia  Malbork – w sprawie zakupu 

karetek ze środków mieszkańców. Dwie karetki stoją. Nie ma zapotrzebowania. W sprawie 
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przypadków podawanych przez radnych, trudno się odnieść. W sprawie czy dwie karetki na powiat i 

jednej na Mierzei nie jest decydentem.  

 

Pan Andrzej Sobociński, radny zapytał ile kosztuje zespół ratownictwa medycznego w karetce? Czy 

nie dobrym rozwiązaniem było by oddzielenie ratownictwa od szpitala. To już funkcjonowało i to 

nieźle. Czy odbywa się rejestracja w naszym szpitalu, aby następnie przewieź pacjenta do innej 

placówki? 

  

Artur Piotrowicz Prezes Spółki Powiatowego Centrum Zdrowia  Malbork – kwot nie pamięta. 

Kontrakt na Nowy Dwór jest mały. W sprawie drugiej, pacjenci niestabilni przewożeni są do 

wyspecjalizowanych jednostek. Nowy Dwór to oddział wewnętrzny, przychodni e i ZOL. Dyspozycje, 

gdzie kierować są podejmowane karetce. 

5 minut przerwy  

 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:. 

5.1 Uchwalenia Statutu Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Dworze Gdańskim. (zał. Nr 6) 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu – odczytał projekt uchwały.  

Pani Ewa Dąbska, Starosta Nowodworski omówiła projekt uchwały.  

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił stanowiska Komisji do projektu uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Ptak zapytał o uwagi, nie wniesiono i zarządził 

głosowanie: 

Głosowanie: 10 za,5 nieobecnych.  

Uchwała została podjęta. 

 

5.2 Uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nowym Dworze 

Gdańskim. (zał. Nr 7) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu – odczytał projekt uchwały.  

Pani Ewa Dąbska, Starosta Nowodworski omówiła projekt uchwały.  

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił stanowiska Komisji do projektu uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Ptak zapytał o uwagi, nie wniesiono i zarządził 

głosowanie: 

Głosowanie: 10 za,5 nieobecnych.  

Uchwała została podjęta. 

 

 

5.3 Wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przejazdu i przechodu na 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Nowodworskiego położonej w Mikoszewie, gmina 

Stegna. (zał. Nr 8) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu – odczytał projekt uchwały.  

Pani Ewa Dąbska, Starosta Nowodworski omówiła projekt uchwały.  

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił stanowiska Komisji do projektu uchwały.  
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Pan Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Ptak zapytał o uwagi, nie wniesiono i zarządził 

głosowanie: 

Głosowanie: 10 za,5 nieobecnych.  

Uchwała została podjęta. 

 

 

5.4  Zmiany uchwały budżetowej na 2014 r. (zał. Nr 9) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o przedstawienie projektu.   

Pani Ewa Dąbska, Starosta Nowodworski upoważniła Panią Skarbnik do jego omówienia. Omówiła 

projekt uchwały.  

Pani Małgorzata Tkaczy, Skarbnik Powiatu omówiła projekt i go odczytała.  

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił stanowiska Komisji do projektu uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Ptak zapytał o uwagi, nie wniesiono i zarządził 

głosowanie: 

Głosowanie: 10 za,5 nieobecnych.  

Uchwała została podjęta. 

 

 

6. Stanowisko w sprawie poparcia Deklaracji Legionowskiej Związku Powiatów Polskich. (zał. 

Nr 10) 

Pani Ewa Dąbska, Starosta Nowodworski omówiła projekt stanowiska.  

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu – odczytał projekt stanowiska i zapytał o uwagi. 

Nie wniesiono.  

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił stanowiska Komisji do projektu stanowiska.  

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Ptak zarządził głosowanie: 

Głosowanie: 10 za,5 nieobecnych.  

Uchwała została podjęta. 

 

 

7. Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu między sesjami. (zał. Nr 11) 

Nie zgłoszono pytań.  

 

8. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

Nie zgłoszono wniosków i oświadczeń. 

 

9. Sprawy różne.  

Nie zgłoszono spraw.  

 

10. Zakończenie obrad. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXXVII sesji w dniu 30 

czerwca 2014 r.  

Protokołowała D. Fila 


